
Styremøte Gol JFF 6.10.2020 
Sted: Klubbhuset, Gol 

Tid: 19:00 

Til stede: Christoffer, Hallgrim, Christer, Wibekke, Alf Egil, Bjørn 

Grunneier i Dalføret ønsker at Gol JFF søker og setter opp gapahuk i Dalføret. Diskutert i styret. 

Fiskekortsalget har vært bra i sommar.  

Stolpejakten har vært veldig populær. Vært noe tekniske problemer med appen, og noen klager på 

dårlig mobildekning, dårlig merkede stier. 

Jakt. Solgt alle kort vi har lagt ut.  

Hytta leigd ut for over 20000. 

Introjakt skogsfugljakt. 2 jegere var med. Felt tiur. Alle fornøyde med opplegget. 

Introjakt hare utsatt pga skadet hund til 17.10.2020. De som var påmeldt har fått melding. 

Leirduebanen: Har vært 3-4 stk hver gang hver mandag siden vi startet oppigjen etter Corona-

lockdown. Omsetning for over 22000. Begynner å bli et miljø rundt banen. Blir lagt opp strøm og lys 

så man etter hvert kan bruke banen utover høsten/vinteren. 

En gruppe har spørt om vi kan arrangere leirduskyting. Vi vurderer det i forhold til smittevern. 

Jegerprøvekurs. Mange som ønsker kurs. Kursholder tar ikke på seg kurs pga Corona. Vanskelig å få 

gjennomført da vi ikke. 

Christer ønsker at andre gjennomfører arrangering av kursene som har mer jakterfaring. Styret tar 

dette til etterretning. Vi kan kontakte fylkeslaget om en instruktør som kan ta turen opp. Anne 

Mette Kirkemo. 

Beholdning er nå over 450 000 

Ungdomsutvalget ønsker å bruke penger til ny kastemaskin til leirduebanen som kaster mot skytter. 

Christer sjekker pris. 

Forslag om en ungdomskveld på leirduebanen. 

Neste styremøte blir med utvalgsmedlemmer 10. oktober klubbhuset kl. 19:00 


